
ســازمان امور مالیاتی در توضیح ارسال پیامک 
برای مودیان دارنده واحدهای مســکونی خالی 
اعلام کرد: این پیامک ها براســاس شناسایی و 
اطلاعات وزارت راه و شهرســازی ارســال شده 

است و در آن دخل و تصرفی نداریم.
 چندی پیش گزارشــی با عنوان »دردسرهای 
پیامک مالیــات خانه های خالی بــرای مردم« 
منتشر شــد که در آن گفتیم اطلاعات ناقص و 
بدون پشتوانه وزارت راه و شهرسازی در سامانه 
ملی املاک و اسکان که به سازمان امور مالیاتی 
رسیده موجب شــد تا عده ای از مردم در آستانه 

سال نو با دردسر تازه روبرو شوند.
سازمان مالیاتی معتقد است براساس اطلاعات 
ارسال شده توسط وزارت راه و شهرسازی اقدام 
به ارسال پیامک به مودیان برای دریافت مالیات 
کرده  است و همین مســئله با واکنش کاربران و 
گروهی از شهروندان همراه شد. اکنون سازمان 
امور مالیاتی در پاســخ به گزارش فارس تاکید 
کرده است که این ســازمان دخل و تصرفی در 
اطلاعات واصله از سوی وزارت راه نداشته و صرفا 

برمبنای آن عمل کرده اســت. مضاف بر اینکه 
پیامک های ارسال شده نیز در جهت تنویر افکار 
عمومی و صاحبان املاک خالی بوده تا در آینده 

متضرر نشوند.
آنچه مســلم اســت و در گزارش قبل نیز بر آن 
تاکید شــد دریافت مالیات از پایه های مالیاتی 
جدید مطابق قانون می تواند اهداف ترسیم شده 
را محقق کند و نگارنده معتقد اســت پایه های 
مالیاتی نظیر مجموع درآمد و عایدی سرمایه نیز 
هرچه سریعتر به نتیجه رسیده و تبدیل به قانون 
شود. با این ملاحظه مسئولان امر باید دقت نظر 
داشته باشــند که برای اجرای قانون باید مبتنی 
بر اطلاعات صحیــح و تطبیق آن بــا بانک های 
اطلاعاتی متعدد اقدام کننــد و از عجله و ایجاد 

دردسر برای عموم مردم بپرهیزند. 
در همین راستا سازمان امور مالیاتی توضیحاتی 
را ارائه کرده است: »براســاس جزء)2( بند )ط( 
تبصره )6( قانون بودجه ســال 1400 »سازمان 
امور مالیاتی مکلف اســت در مــورد مالیات بر 
خانه هــای خالــی موضــوع مــاده)54 مکرر( 

قانون مالیات های مســتقیم، تا پایــان دی ماه 
ســال 1400 نســبت به اعلام مالیات متعلق به 
مالکیــن واحدهای مشــمول این مــاده اقدام 
نماید. اشــخاص مشــمول مکلف به پرداخت 
مبالغ مذکور تا یک ماه پس از اعلام سازمان امور 
مالیاتــی خواهند بود.« همچنیــن لازم به ذکر 
است طبق مفاد بند)2( دستورالعمل ماده )54( 
مکرر و تبصــره)8( ماده)169( مکرر ســازمان 
امور مالیاتی به شماره 200.1400.517 مورخ 
6 مهرماه 1400 »ملاک احراز شرایط یک واحد 
مســکونی به عنوان خانه خالی در شــهرهای 
بالاتر از یکصدهزار نفر جمعیــت، برای مطالبه 
مالیات موضــوع این ماده، اطلاعــات دریافتی 
از سامانه املاک و اسکان کشــور می باشد.« لذا 
وصول مالیات خانه های خالی براساس اطلاعات 
دریافتــی از وزارت راه و شهرســازی بر مبنای 
اظهار مالکین در ســامانه املاک و اسکان بوده 
و صحت ســنجی اطلاعات ثبت و اظهار شده در 
ســامانه مورد اشــاره خارج از حوزه وظایف این 

سازمان می باشد.

 سازمان امور مالیاتی عنوان کرد؛ وزارت راه، متولی شناسایی خانه های خالی 

تصمیمات ستاد تنظیم بازار برای کاهش قیمت ها در آستانه نوروز:

وغن به کشور واردات ۱۰ هزار تن گوشت و ۱۷۰ هزار تن ر

خریدار   معاون اول رئیس جمهور با اشــاره به 
مصوبات ســتاد تنظیم بازار برای واردات 10 هزار 
تن گوشت گرم گوسفندی و 170 هزار تن روغن 
به منظور تنظیم بازار این دو محصول تأکید کرد: 
هیچگونه افزایش قیمت اقلام مورد نیاز مردم در 

ایام ماه رمضان و عید پذیرفته شده نیست.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی معاون اول رییس 
جمهور، بیست و دومین جلسه ستاد تنظیم بازار 
ظهر روز چهارشنبه به ریاست محمد مخبر معاون 
اول رییس جمهــور برگــزار و تصمیمات مهمی 
برای کاهــش قیمت برخی اقــلام و کالاها اتخاذ 

شد.
مخبر در این جلسه با اشاره به نزدیک شدن شب 
عید و ماه مبارک رمضان گفت: هیچ گونه افزایش 
قیمت برای اقلام مــورد نیاز خانــوار در این ایام 

پذیرفته شده نیست.
معاون اول رییــس جمهور با بیــان اینکه تجربه 
سال های گذشته نشان می دهد که در ایام پایانی 
ســال قیمت کالاها افزایش پیدا می کند، تصریح 
کرد: رویکرد جدی دولت ســیزدهم این است که 
در ایام پایانی ســال که مصرف و نیاز مردم بیشتر 

می شود،   نباید قیمت کالاها افزایش پیدا کند.
اینکــه تصمیم گیــری و  بیــان  بــا  مخبــر 
سیاست گذاری تنها بخشی از مدیریت بازار است، 
خاطرنشــان کرد: صرف تصمیم گیری نمی تواند 

اهداف مــورد نظر در تنظیم بــازار را محقق کند. 
آنچه می تواند موجب ضمانت اجرای تصمیمات 
باشد نظارت مســتمر بر قیمت ها و وضعیت بازار 

است.
وی هوشمندســازی ســاز و کار نظــارت بر بازار 
را مورد تاکید قرار داد و از وزیر جهاد کشــاورزی 
خواســت ســامانه و تیمی را برای رصد و نظارت 
مستمر بر قیمت ها در اســتان های مختلف فعال 
کند تا هرگونه کاهش و افزایش قیمت مشــخص 
باشــد و پــس از آن در صــورت لــزوم بلافاصله 
تصمیمات لازم برای کنترل بــازار گرفته و اجرا 

شود.
در این جلسه که وزرای صنعت، معدن و تجارت، 
جهاد کشــاورزی، راه و شهرسازی، دادگستری و 
ســخنگوی دولت نیز حضور داشتند، گزارشی از 
مقایســه روند تغییرات میانگین قیمت کالاهای 

منتخب در کشور ارائه و اعلام شد.
در ادامــه این نشســت تصمیماتی در راســتای 
کاهش قیمت برخی کالاهــا و جلوگیری از گران 
فروشی اتخاذ و ســتاد تنظیم بازار به وزارت جهاد 
کشــاورزی برای واردات ســیب زمینی تا سقف 
100 هزار تن مجــوز داد و همچنین مقرر شــد 
از محل ذخیره میوه شــب عید، از روز شــنبه به 

صورت گسترده توزیع میوه در کشور آغاز شود.
واردات 10 هزار تن گوشــت گرم گوســفندی و 

واردات 170 هزار تن روغن برای تنظیم بازار این 
دو محصول از دیگر تصمیمات اتخاذ شده در این 

جلسه بود.   
در این جلســه همچنین مقرر شــد وزارت جهاد 
کشــاورزی فهرســت کارخانه هــا و واحدهای 
تولیدی که برای واردات روغن ارز با نرخ ترجیحی 
دریافت کرده اند اما روغن در بازار توزیع نکرده اند 
را به ســازمان تعزیرات حکومتی اعــلام تا مورد 
بررســی و در صورت احراز تخلف، مورد برخورد 

قرار گیرند.
همچنین مقرر شد تمامی کســانی که نسبت به 
قاچاق و خروج کالاهای اساســی از کشور اقدام 
می کنند، به جرم اخــلال در امنیت اقتصادی به 

دستگاه قضایی و نهادهای امنیتی معرفی شوند.
از دیگر تصمیمات جلسه کارگروه تنظیم بازار این 
بود که با توجه به تاثیرات جهانــی بر قیمت مواد 
خام پتروشیمی، سیمان، فولاد و... برای صادرات 

اینگونه کالاها عوارض مناسب گذاشته شود.
در این جلسه همچنین گزارشی از سوی سازمان 
تعزیــرات حکومتی در خصوص مصوبه جلســه 
پیشــین کارگروه تنظیم بازار مبنی بر بررســی 
افزایش قیمت کالاهای شــرکت تبــرک ارائه و 
اعلام شد که این شــرکت قیمت کالاهای خود را 

مطابق با مصوبات ستاد تنظیم بازار تغییر داد.
همچنین مقرر شــد قیمت محصولات شــرکت 
زرماکارون از ســوی ســازمان تعزیــرات مورد 
بررســی قرار گیرد و نتایــج آن در جلســه آتی 

کارگروه تنظیم بازار اعلام شود.
در پایان این جلســه معاون وزیر راه و شهرسازی 
گزارشــی از وضعیــت بــازار مســکن ارائــه و 
پیشــنهادات و راهکارهایی را جهت ساماندهی 
بازار خرید و اجاره مســکن مطرح کرد و مقرر شد 
وزرای راه و شهرســازی، صنعت، معدن و تجارت 
و امور اقتصادی و دارایی جلســه ای برگزار و این 
پیشنهادات را بررسی و نهایی کنند و در جلسه ای 

با موضوع مسکن ارائه دهند.
گفتنی اســت در این جلسه گزارشــی مبنی بر 
برخورد و جریمــه یکی از شــرکت ها و برندهای 
تولید کننــده تخم مرغ ارائه و اعلام شــد که این 
شرکت به دلیل تخلفات صورت گرفته محکوم به 

پرداخت 11۳ میلیارد ریال شده است.

رییس سازمان بورس:

منعی برای پرداخت سود 
سهام عدالت وجود ندارد

وزیـر نفت:

وصول درآمدهای نفتی 
و گازی ۲.۵ برابر شد

رئیس اتحادیه طلا اعلام کرد

وند افـزایشی   ر
قیمت ها در بـازار 
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آگهی تجدید مزایده

مسعود عشقوی -  ریاست سازمان

سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری شاهرود درنظر دارد نسبت به واگذاری 
اجاره غرفه های پارک آبشار : شماره ۴ و 5 )به متراژ حدودا 10متری( و شماره های 1 
و 2 پارک آبشار )به متراژ حدود 15متری( و اجاره غرفه های شماره های شماره 1 و 2 
پارک شفاء و اجاره مغازه های شماره 1 و 2 میدان الغدیر جنب کمپ الغدیر اجاره غرفه 
کتابفروشی پارک کودک و عرصه روبه روی دانشگاه صنعتی جنب پل هوایی )میدان 
هفتم تیر( و ... اقدام نماید. لذا از کلیه متقاضیان دعوت به عمل می آید جهت دریافت اسناد 
 www.setadiran.ir مزایده به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به نشانی 

مراجعه و یا با تلفن 3236۴0۴0 – 023 تماس حاصل فرمائید.
ضمنا مهلت ارسال پیشنهادات تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ 1۴00/01/07 

خواهد بود.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1۴00/12/19 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1۴00/12/26

 نوبت اول

سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری
 شهرداری شاهرود
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بایدها و نبایدهای مزد منطقه ای برای کارگران
اکبر برومند  برای گســترش مشــاغل در راســتای رونق تولید به 
مشــکلات قانونی که ضایع کننده حقوق محرومان است برخورد کرده 
ایم؛ به عنوان مثال طبق سطر اول ماده 41 قانون کار، شورای عالی کار 
همه ساله موظف است میزان مزد کارگران را برای نقاط مختلف کشور 
و یا صنایع مختلف تعیین کند اما این شورا یک دستمزد سراسری برای 
کل کشــور و کل صنایع در نظر می گیرد و این امر باعث افزایش مشاغل 
غیررســمی و یا از بین رفتن صنایع کوچک به خصوص در روســتاها و 

مناطق محروم شده است.
منصفانه نیســت که در تهران، اصفهان و دیگر شــهرهای بزرگ کشور 
دســتمزد دو میلیون و 600 هزارتومانی داده شــود و در روستاها هم 

همین دستمزد در نظر گرفته شود. 
وضعیت هزینه و درآمد خانوار در این استان ها با یکدیگر متفاوت است 
و باید در دستمزدها تفاوت هایی بر اســاس شرایط معیشتی آن استان 

در نظر گرفته شود.
 وقتی دســتمزدها متفاوت باشــد مهاجــرت، بیکاری و شــغل های 
غیررســمی کمتر می شــود. به اســتناد مرکز آمــار ایــران، و مرکز 
پژوهش های مجلــس در حال حاضــر 60 درصد مشــاغل به صورت 
غیررسمی در سطح کشور فعالیت می کنند که بنا به شرایط کم توانی، 
محروم بودن منطقه و یا پایین بودن توان شغل در پرداخت مزد، به طور 

متوسط نصف کارگران رسمی مزد دریافت می کنند.
این افــراد به واســطه محدودیت های قانــون کار، از داشــتن حقوق 
بازنشستگی و خدمات بیمه محروم هســتند. چرا در وضعیتی که این 
افراد حقوقی کمتــر از دیگران دریافت می کنند بایــد از مزایای بیمه و 
بازنشستگی محروم باشند. اگر اشــتغال این افراد محترم شمرده شود، 
جمعیت عظیمی از کارفرماهای باتجربــه و متخصص، به عرصه تولید 
وارد می شــوند که نتیجه آن پایدار شدن شــغل کارگران فعلی و ایجاد 

میلیون ها شغل دیگر خواهد بود.
با توجه به شرایط فعلی اشتغال در کشــور، با این قانون، رونق اشتغال 
در کشــور محقق نخواهد شــد، مگر اینکه این قانون که به اســتناد 
شورای نگهبان خلاف شــرع بوده و مانع رونق اشتغال می باشد اصلاح 

گردد.
لذا، با توجه به مشکلات اساســی جامعه و نتایج تحقیقات داخلی و بین 
المللی، پیشــنهاد زیر جهت بهره برداری و اصلاح قوانین به نفع عموم 

جامعه به صورت علمی ارائه می شود:
طرح پیشنهادی: طبق سطر اول ماده 41 قانون کار، دستمزد متفاوت 
برای مناطق مختلف کشــور تعیین گردد؛ برای مثــال برای پایتخت 
حداقل دســتمزد 8 میلیــون تومان و برای شــهرهای بــزرگ دیگر 
دســتمزد 6 میلیون تومان و برای روســتاها به صورت متفاوت نسبت 
به شهرها تعیین گردد و با توجه به دســتمزد دریافتی از مزایای بیمه و 

بازنشستگی بهره مند شوند.
طرح حداقل دســتمزد منطقه ای با بهره گیــری از اطلاعات مرکز آمار 

ایران پیشنهاد شده است که مزایای آن به شرح زیر است:
1. در صــورت اجرای طــرح دســتمزد منطقه ای، مشــاغلی که توان 
پرداخت دستمزد بالا را ندارند، به جای از بین رفتن، به مناطق محروم 
انتقال یافتــه و در آن مناطق، افــرادی که توانمنــدی کمتری دارند 

مشغول به کار خواهند شد.
 این افراد می توانند معلولین، زنان سرپرست خانوار، جوانان بی مهارت 

و امثالهم باشند.
2. با اجرای طرح پیشــنهادی، کارگران غیررســمی به صورت رسمی 
فعالیت خواهند کرد و وضع امروز که 88 درصد از روســتاییان به شکل 
غیررســمی کار می کنند و این که 60 درصد مشاغل کشور غیررسمی 

هستند، اصلاح خواهد شد.
۳. بسیاری از مشاغلی که به واســطه عدم توان رقابت با کالای خارجی 
تعطیل شده اند، احیا خواهند شد و افراد بســیار زیادی مشغول به کار 

خواهند گردید.

رئیس اتحادیه طلا اعلام کرد
وند افزایشی قیمت ها در بازار  ر

رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران گفت: جنگ روســیه و اوکراین کم 
ســابقه ترین وضع را در نرخ اونس جهانی ایجاد کــرده و اگر نرخ ارز در 

کشور کنترل نمی شد، قیمت طلا و سکه به شدت بالا می رفت.
ابراهیم محمدولی، در مورد وضعیت بازار طلا و ســکه، اظهار کرد: این 
روزها به خاطر اتفاقاتی که در صحنه بین الملل بین دو کشــور روسیه و 
اوکراین افتاده، کل اقتصاد دنیا تحت تاثیر قرار گرفته است؛ به گونه ای 
که روی اونس جهانی طلا نیز اثر گذاشته و آن را دچار نوسانات افزایشی 

کرده است.
رئیس اتحادیه ســازندگان و فروشــندگان طلا و جواهر تهران افزود: 
نوسانات فعلی در اونس جهانی کم سابقه ترین وضع را ایجاد کرده است 
به شکلی که دیروز هر اونس تا 2 هزار و 69 و 70 دلار نیز بالا رفت که در 
زمان اوج کرونا و مشــکلات و گرفتاری های دنیا نیز اونس تا این اندازه 

بالا نرفته بود و در آن زمان حداکثر تا 2 هزار و 62 دلار بالا رفت.
وی ادامه داد: نوســانات اونــس جهانی بر قیمت داخلــی طلا اثرگذار 
بوده که موجب شــده انتظارات خوبی در داد و ستد و خرید طلا نداشته 
باشیم. اســفند ماه خرید طلاست و باید بیشــتر از ماه های دیگر رونق 
داشته باشیم اما اسفند امســال وضع متفاوت است و داد و ستد در بازار 
زیاد نیســت.محمدولی گفت: قیمت ها هم در بازار بالا رفته است؛ نرخ 
اونس جهانی 2 هزار و ۳4 دلار و 60 ســنت، هر مثقال طلای آب شده 5 
میلیون و ۳26 هزار تومان، هر گرم طــلای 18 عیار یک میلیون و 2۳0 
هزار تومان، سکه طرح قدیم 12 میلیون و 250 هزار تومان، سکه طرح 
جدید 12 میلیــون و ۳50 هزار تومان، نیم ســکه 7 میلیون و 70 هزار 
تومان، ربع سکه 4 میلیون تومان و ســکه یک گرمی 2 میلیون و 500 

هزار تومان است.
رئیس اتحادیه ســازندگان و فروشــندگان طلا و جواهر تهران تصریح 
کرد: در حال حاضر شــاهد نوسان قیمت ها هســتیم. در ابتدای هفته 
جاری قیمت ســکه تا 11 میلیون و 800 هزار تومان نیز پایین رفته بود 
اما مجدد به 12 میلیون و ۳50 هزار تومان رســیده است؛ یعنی حداقل 

500 هزار تومان افزایش فقط در این هفته داشتیم.
وی با اشــاره به حباب ســکه، افزود: به فاصله قیمتی بین طلا و ســکه 

اصطلاحاً حباب می گویند که حباب سکه ۳50 هزار تومان شده است.
محمدولی تصریح کرد: بازار ارز در حال کنترل شدن است، اگر بازار ارز 
کنترل نمی شد با این وضعیت افزایش نرخ اونس جهانی، قیمت سکه و 
طلا بالاتر می رفت اما کنترل بازار ارز موجب شــده که التهاب و هیجان 
زیادی در بازار طلا و سکه ایجاد نشود که امیدواریم این روند تداوم یابد و 

در ادامه به یک آرامش و ثباتی برسیم.

یادداشت

بازار

رییس ســازمان بورس و اوراق بهادر ضمن تشــریح 
آخرین وضعیت پرداخت سود سهام عدالت توضیحاتی 
در مورد پذیره نویسی دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
ارائه کرد. مجید عشــقی در آییــن رونمایی معاملات 
آتی در بورس انرژی در پاسخ به ســوال ایسنا در مورد 
آخرین وضعیت پرداخت ســود ســهام عدالت گفت: 
تقریبا بیش از 95 درصد سود توسط شرکتها پرداخت 

شده و سرموعد به حساب مشمولان واریز می شود.
وی در مورد برگزاری انتخابات هیات مدیره شرکتهای 

سرمایه گذاری اســتانی سهام عدالت گفت: 
این موضــوع در کارگردهــی زیرمجموعه 
شــورای عالی بورس در حال بررسی بوده اما 

هنوز تصمیم گیری نهایی نشده هست.
عشقی در پاسخ به سوال دیگر ایسنا در مورد 
هینکه کدام شرکتها سود ســهام عدالت را 
وازیر نکرده اند گفت: چند شــرکت به دلیل 

عدم وجود نقدیندگی یا افزایش ســرمایه سود خود را 
پرداخت نکرده اند که تنها ۳ یا 4 درصد میزان که سود 

را شامل می شود.
وی افــزود: بــه دلیــل منافعی کــه برای 
ســهامداران ســهام عدالت قائل هســتیم 
افزایش سرمایه ها برای مشمولان نیز اعمال 
می شود در مورد شــرکتهای که سود خود را 
پرداخت نکردنــد مراجع قانونــی پیگیری 

خواهند کرد.
عشقی در ادامه در پاســخ به سوال ایسنا مبنی بر اینکه 
با توجه به عدم اســتقبال از پذیره نویسی سرخابی ها 

ســازمان بورس چه تصمیمی اخذ خواهد کرد گفت : 
با این دو شــرکت طبق مقررارت عمل می شــود. این 
شرکتها مانند سایر عرضه ها متعهد پذیره نویس دارند 

که باید طبق مقررارت عمل کنند.
عشقی در ادامه در مورد تغییر دامنه نوسان گفت: هنوز 
هیات مدیره در این مورد مصوبه ای صادر نکرده است 
اما برنامه این اســت دامنه نوســان به صورت تدریجی 
در بازار متعادل افزایش پیدا کننــد اما زمان دقیق آن 

مشخص نیست.

وزیر راه و شهرسازی گفت: سازمان ملی زمین و مسکن 
و معاونت مســکن و ســاختمان سهمیه اســتان ها از 
نهضت ملی مسکن بر اســاس تامین زمین را در هفته 

آتی، تعیین می کنند و نتیجه را گزارش خواهند داد.
 رستم قاسمی در نشست بررســی روند تأمین زمین و 
اجرای طرح نهضت ملی مســکن بر حل و فصل مسائل 
زمین در اســتان های سراسر کشــور تا پایان امسال با 
مدیریت و نظارت اســتانداران تاکید کرد و گفت: طرح 

نهضت ملی مســکن جهادی اســت که باید در موعد 
تعیین شده به انجام برسد.

وزیر راه و شهرســازی با یــادآوری اینکــه احداث 4 
میلیون واحد مســکونی طی 4 سال دولت سیزدهم در 
برنامه وزارت راه و شهرسازی قرار دارد، ادامه داد: هر جا 
زمین تأمین و مشکلات و مسائل آن حل شود، مقدمات 
اجرای طرح نهضت ملــی مســکن در آن اراضی آغاز 
خواهد شد.وی گفت: اســتانداران و مسئولان استانی 

در خصوص تأمین زمین و اجــرای بهینه طرح نهضت 
ملی مسکن مسئولیت دارند و باید نسبت به آن اهتمام 

داشته باشند.
قاســمی تصریح کرد: ســازمان ملی زمین و مسکن و 
معاونت مسکن و ساختمان در خصوص تعیین سهیمه 
اســتان ها در اجرای طرح نهضت ملی مسکن بر اساس 
تأمین زمین در هفته های آتی، اعــلام نظر و نتیجه را 

گزارش بدهند.

وی گفــت: اســتان هایی کــه عملکرد مناســبی در 
تأمین زمین و حل مســائل مربوط به آن داشته اند نیز 
سهمیه شــان برای اجرای طرح نهضت ملی مســکن 

افزایش یابد.
وزیــر راه وشهرســازی همچنیــن بر فعــال کردن 
انبوه ســازان در اجرای طــرح نهضت ملی مســکن و 
بهره مندی از توان بخش خصوصی در تولید مسکن در 

تمامی استان های کشور تاکید کرد.

بورس

مسکن

خریدار   رصد بــازار لوازم خانگی پایتخت 
در روز چهارشــنبه تاییدی بر سخنان روز 
گذشته ســخنگوی دولت در کاهش پنج تا 
1۳ درصدی قیمت هاســت. موضوعی که با 
همراهی بازار و تولیدکنندگان محقق شده 
اســت.»علی بهادری جهرمی« سخنگوی  
دولت در نشست خبری با اشــاره به تأکید 
رهبــر انقلاب بــرای کنترل قیمــت لوازم 
خانگــی از کاهش 5 تا 1۳ درصــدی لوازم 

خانگی تولید داخل خبر داد.
و  دســت اندرکاران  کــه  صنعتــی 
تولیدکننــدگان آن در ماه های اخیر به ویژه 
بــا گلایه های مطرح شــده از ســوی رهبر 
معظم انقلاب، تلاش کردند تا با اندیشیدن 
تمهیداتی به اصلاح رویه پیشین پرداخته و 

به جلب رضایت عموم بپردازند.
در این زمینــه از نقــش حاکمیتی دولت و 
دســتور و ابلاغ به انجمن های لوازم خانگی 
بــرای کاهــش قیمت هــا و بازگردانــدن 
قیمت هــا به پیــش از گرانی هــا نمی توان 

گذشت.
نقشــی که به ویژه با اجرایی شــدن الزام به 
درج قیمــت تولیدکننده بــر روی کالاها، 
قیمت های تمام شده را مشخص کرد و مردم 
قادر به مقایسه بهتر نرخ محصولات مختلف 
شدند.گشــتی در بازارهای اصلــی توزیع 

لوازم خانگــی پایتخت در روز جــاری و در 
آستانه ســال جدید، هرچند حاکی از رکود 
در معاملات است و جز اندک افرادی که نیاز 
به لوازم خانگی دارند کســی اقدام به خرید 
نمی کند، اما آنچه مشــهود بــوده کاهش 

قیمت یاد شده به وضوح اتفاق افتاده است.
به طور مثال یک مدل تلویزیــون 55 اینچ 
که قیمت مصرف کننــده آن 1۳ میلیون و 
960 هزار تومان است به 1۳ میلیون تومان 
فروخته می شود، یخچال ساید بای سایدی 
با قیمت مصرف کننــده ۳1 میلیون و 760 
هزار تومان بــا 10 درصد تخفیــف به 28 

میلیون و 200 هزار تومان عرضه می شود.
یک مدل یخچال ســاید دیگــر که قیمت 
شــرکتی آن 18 میلیون و 200 هزار تومان 
بوده، با ســه میلیــون کاهــش قیمت به 
15 میلیــون و 200 هزار تومــان به فروش 

گذاشته شده است.
همچنین بررســی قیمت انــواع اجاق گاز 
که بین 5.5 تا 1۳.5 میلیــون تومان قیمت 
دارند، نشــان می دهد حتی بــا 20 درصد 
تخفیف در معرض فروش گذاشــته شــده 
اند. یک مدل لباس شــویی یکی از برندهای 
مطرح داخلی نیز کــه قیمت مصرف کننده 
مدل هفت کیلویــی آن 10 میلیون تومان 
بوده، هشــت میلیون و 700 هــزار تومان 

قیمت گذاری شده است.
یکی از فروشــندگان گفــت: تلویزیون 55 
اینچ یکی از برندها که فاکتور رسمی خرید 
آن 12 میلیــون و 8۳4 هزار تومان اســت، 
فقط با 16 هزار تومان سود می فروشم، زیرا 
در آستانه شــب عید بدهی و چک داریم و 

رکود شدیدی در بازار حاکم است.
فروشــنده دیگری که نمایندگــی یکی از 
برندهاســت، می گفت: شــرکت یاد شده 
کالاها را بــا تخفیف 10 درصــدی عرضه 
کرده، همچنین با فروشندگان توافق کرده 
که در پایان ســال یک درصد پاداش بدهد، 
بنابرایــن تخفیفی حــدود 11 درصد روی 

محصولات آن وجود دارد.
در ایــن زمینــه، »محمدرضا شــهیدی« 
دبیر انجمن تولیدکننــدگان لوازم صوتی و 
تصویری کشــور گفت: ضوابط قیمتگذاری 
که از قدیم الایام وجود داشــته و ســازمان 
حمایت نیز بر همین اســاس بــه رصد بازار 
می پراخته، این طور بــوده که قیمت فروش 
یک کالا باید برمبنای قیمت تمام شده و 17 
درصد سود برای تولید کننده باشد، در ادامه 
نیز حدود 10 درصد ســود عمده فروشی و 
خرده فروشــی بــه آن اضافه می شــد تا به 

دست مصرف کننده نهایی می رسید.
وی تصریح کرد:  پس از مســائل پیش آمده 

و به ویــژه گلایــه رهبــر معظــم انقلاب، 
تولیدکنندگان بین پنج تا 1۳ درصد از 17 

درصد سودشان را کاهش دادند.
شــهیدی خاطرنشــان کرد: رصــد وزارت 
صنعــت، معــدن و تجــارت و همچنیــن 
ســازمان حمایــت از مصرف کننــدگان و 
تولیدکنندگان موید همین مســاله اســت 
که افت پنج تا 1۳ درصــدی قیمت ها اتفاق 
افتــاده که بــا همراهــی تولیدکنندگان و 

بازاریان بوده است.
با این حال، برخی دیگــر از تولیدکنندگان 
نیــز از ثبات قیمت هایشــان بــه ایرنا خبر 
دادند.معاون بازاریابــی و فروش یکی از این 
شرکت ها گفت: کاهش قیمت های یاد شده 
مربوط به آن دسته از شرکت هایی بود که از 
ابتدای استقرار دولت ســیزدهم تا به امروز 

افزایش قیمت داشتند.
وی تاکید کرد:  با پیگیری های دولت و ابلاغ 

به انجمن های لوازم خانگی، از آنها خواسته 
شــد تا نرخ هایشــان را به پیش از گرانی ها 

بازگردانند.
این کارشــناس بازاریابی به تورم قیمت ها 
به ویژه قیمت مــواد اولیه، اجــزا و قطعات 
از ابتدای ســال تاکنون اشــاره کــرد، اما 
بیان داشــت: در شــرکت متبوع مان سعی 
کردیم با کنترل هزینه ها، ســهم بازارمان 
را حفظ کنیــم و با تکنیک هــای بازاریابی 
حتی فــروش برخــی از محصولات مان با 
اقبال بیشتری مواجه شــد؛ به طوری که در 
مجموع از نظر فروش اندکی در مقایســه با 

پارسال رشد داشته ایم.
وی در عیــن حــال، خواســتار باز شــدن 
گره های صادراتی و همچنین مقابله بیشتر 
با کالاهــای قاچاق موجود در بازار شــد که 
به ویژه در بخش لوازم خانگی کوچک قاچاق 

با سهولت بیشتری انجام می شود.

رییس سازمان بورس:منعی برای پرداخت سود سهام عدالت وجود ندارد

ح نهضت ملی مسکن تا هفته آینده مشخص می شود وزیر راه و شهرسازی:سهمیه استان ها در طر

خریدار   رئیس جمهور با اشاره به افزایش 
نظارت دولــت برای ثبات قیمــت در بازار، 
گفت: یکی از کارهایی کــه در دولت دنبال 
می شود، اصلاح بســترهای فسادزا همانند 

صدور مجوزها و امضاهای طلایی است.
اطلاع رســانی  پایــگاه  گــزارش  بــه 
ریاســت جمهوری، آیت الله »سید ابراهیم 
رئیســی« در نوبت عصر اجلاســیه رسمی 
خبــرگان رهبــری بــا تأکید بــر اجرای 
سیاســت های ابلاغی رهبر معظم انقلاب 
در مســائل اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی 
در دولــت ســیزدهم گفت: چند ســالی 
است که ایشان به درســتی شعار سال را به 
مســائل اقتصادی اختصاص داده اند؛ زیرا 
تولید، مشــکلات اقتصادی و بیــکاری را 
رفع می کند و اســتقلال اقتصادی را در پی 

خواهد داشت.
رئیس جمهــور، برنامــه دولــت را هدایت 
نقدینگی به سمت تولید اعلام کرد و متذکر 
شــد: مدیریت نقدینگی اگر به سمت تولید 
باشد، بسیاری از مشــکلات را حل خواهد 

کرد که این کار را دولت آغاز کرده است.
وی بــه طرح هــای نیمه تمام در کشــور 
هم اشــاره و تصریح کرد: با ایجــاد اعتماد 
و تضمیــن ســود، بخش خصوصــی برای 
پروژه هــای  اتمــام  در  ســرمایه گذاری 

نیمه تمام رغبت پیدا می کند.
رئیس جمهور یکی از لوازم رشــد اقتصادی 
کشــور را افزایش ســرمایه گذاری دانست 
و خاطر نشــان کرد: معتقدیم نقش دولت 
»نظــارت«  و  »حمایــت«  »هدایــت«، 
اســت و بخش خصوصی باید میــدان دار 
سرمایه گذاری در کشــور باشد، اما اشکالی 
که در اجرای اصل 44 اتفــاق افتاد، این بود 
که پس از واگــذاری یک بنــگاه اقتصادی 
به بخــش خصوصــی، کار را تمام شــده 
می دانســتند؛ در حالی که تــازه کار دولت 

بــرای توانمندســازی و نظــارت بر بخش 
خصوصی آغاز می شود.

آیت الله رئیســی یکی دیگــر از موانع رونق 
تولید را کُندی صدور مجوز کســب وکارها 
اعلام کرد و با تشــریح اقدامــات دولت در 
این بــاره گفت: قانون ســال ها بر تســهیل 
صدور مجوز کســب وکارها تأکید داشــت 
اما در عمل چنین اتفاقــی نمی افتاد. دولت 
ســیزدهم به دنبــال تکمیــل درگاه ملی 
صدور مجوزها برای تســهیل در راه اندازی 
کسب وکارهاست که بخش عمده آن انجام 

شده است.
رئیس جمهور اصــلاح چرخه تأمین مالی را 
از دیگر اقدامات دولت برای رفع موانع تولید 
برشــمرد و گفت: دولت بــرای ضابطه مند 
کردن زنجیــره تأمین مالی، نظــام تأمین 
مالی یکپارچه را بــرای همه بانک ها تعریف 

کرده است.
وی باز کردن فضــای تجــاری و ارتباط با 
زیرســاخت های منطقه را از دیگر اقدامات 
دولت بــرای رفــع موانع تولید در کشــور 
برشمرد و اظهار داشــت: پس از حضور در 
اجلاس های شــانگهای و اکــو، ارتباط ما با 
کشورهای منطقه و آســیایی متحول شده 
و تجارت با همســایگان و صــادرات به این 
کشورها به صورت محسوس افزایش یافته 

است.
آیت الله رئیســی تصریح کرد: پیش از این، 
استانداران برای اجرای طرح ها در استان ها 
مطالبه گــر بودند امــا در بودجــه 1401 
تقدیمی به مجلس، ایــن موضوع برعکس 
شده و دولت از اســتان ها مطالبه می کند؛ 
بدین صورت کــه درآمدهایی همچون حق 
مالکانه معادن، فروش امــوال مازاد دولت و 

دریافت مالیات بیش از میزان تعیین شــده 
برای استان ها به صندوق پیشرفت و توسعه 

هر استان واریز می شود.
رئیس جمهــور با تأکید بر ضــرورت از بین 
بردن دلالی ها در اقتصاد کشور تصریح کرد: 
نظارت بر چرخه تامیــن و تولید تا مصرف 
کالاها باید انجام شود و هم اکنون کنترل ها 
در حوزه معیشت و ســفره مردم آغاز شده 
و در بخش های دیگــر هم ایــن کار انجام 

می شود.
وی همچنیــن با تأکید بــر افزایش نظارت 
دولت بر ثبات قیمت کالاهــا در بازار گفت: 
ما به مردم قول دادیم بسترهای اقتصادی را 
اصلاح کنیم و یکی از کارهایی که در دولت 
دنبال می شــود اصلاح بســترهای فسادزا 
همانند صدور مجوزهــا و امضاهای طلایی 

است.

رئیس جمهور در بخش دیگری از ســخنان 
خود به مســاله کشــت بومــی محصولات 
کشاورزی که در سبد کالاهای اساسی قرار 
دارد، اشــاره کرد و گفت: با واردات کالاهای 
اساسی اســتقلال اقتصادی آسیب می بیند 
بنابراین به دنبال استقلال در کشت، داشت 
و برداشت محصولات راهبردی کشاورزی و 

کالاهای اساسی هستیم.
آیت الله رئیســی مســائل فرهنگــی را هم 
یکــی از دغدغه های اصلــی دولت توصیف 
کرد و گفت: در کنار کار اقتصادی، مســائل 
فرهنگی را هم با جدیت دنبال می کنیم زیرا 

تهدیدات فرهنگی بسیار زیاد است
وی با اشــاره به موضوع آزادسازی سواحل 
توسط دولت گفت: ســواحل آزاد شده باید 
مدیریت شود و این فضا قرار است محیطی 
عمومی شده و با نشــاط برای استفاده مردم 

باشد.
رئیس جمهــور دربــاره اهمیــت حجاب و 
عفاف در جامعــه و توجه جــدی دولت به 
این موضوع، اظهار داشــت: در شورای عالی 
انقلاب فرهنگی یک مصوبــه در این زمینه 
داریم که وظایف 26 دســتگاه را مشخص 
کــرده و تمام دســتگاه ها باید بــه وظایف 

قانونی خود عمل کنند.
آیت الله رئیســی با تأکید بر ایجــاد امید در 
میان مردم و جامعه گفت: دشمن به دنبال 
مایوس کردن مردم است اما در این دولت با 
شعار »ما می توانیم«، به لطف خدا بارقه های 
امید و گشایش ها در مسائل اقتصادی ایجاد 
شده و با مهار نســبی کرونا، افزایش فروش 
نفت و رشــد روابط اقتصادی با همسایگان، 
گشــایش های اقتصادی جدیدی هم در راه 
است.وی خاطر نشان کرد: هر چقدر جلوتر 
می رویم امیدمان به آینده بیشــتر می شود 
و این فراتر از شــعار، مبتنی بــر واقعیات و 

اعتقاد ماست.
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استان

چراغی  با حمايت شــركت شــهرك هــاي صنعتي 
فارس،هفتمیــن رويداد اســتارتاپي ارائــه نیازهای 
فناورانه صنايع كوچک و متوســط فارس در شــیراز 

برگزارشد.
در اين رويداد اســتارتاپي كه در مركز خدمات كسب 
وكار شهرك صنعتی بزرگ شــیراز با حضور جمعی از 
اساتید دانشگاه های استان و شركت های فناور و دانش 
بنیان و ارائه دهندگان فناوري برگزار شــد، ۵۰ واحد 
صنعتي استان ،نیازمندي هاي فناورانه مورد تیاز خود 

را تشريح كردند.
معاون صنايع كوچک شــركت شــهركهای صنعتی 
فارس در اين رويداد در ســخناني با اشــاره به حمايت 
ها از شــركت های دانش بنیان و اســتارتاپ ها گفت: 
واحدهای صنعتی كوچک و متوسط بیشتر از گذشته 
نیازمند استفاده از ظرفیت اســتارتاپ ها و واحد های 

دانش بنیان برای افزايش بهره وري تولید هستند.
شهرام كمال زاده يکی از مأموريت های اين شركت در 
راستای تقويت و حمايت از صنايع و رفع موانع تولید را 
حمايت از رويدادهای استارتاپی اعلام كرد و گفت: در 
اين زمینه تاكنون 7رويداد اســتارتاپی باحمايت اين 

شركت برگزار شده است.
وي با بیــان اينکه برگــزاری رويداد های اســتارتاپی 
به منظور جذب ســرمايه بــرای شــركت های نوپا و 
استارتاپ ها و تســهیل انجام فرايند رشد آن ها در بازار 
در اولويت برنامه هاي حمايتي اين شــركت قراردارد 
گفت: با توجه به تحــولات روز افــزون در فناوري ها 
،واحد های صنعتی كوچک و متوسط بیشتر از گذشته 
نیازمند استفاده از ظرفیت اســتارتاپ ها و واحد های 

دانش بنیان برای افزايش بهره وری تولید هستند.
كمال زاده افزود: تاكنون شركت شهرك هاي صنعتي 
فارس از 1۵۰گروه برگزيده اســتارتاپی حمايت كرده 

است.
معاون صنايع كوچک شــركت شــهرك های صنعتی 
فــارس اظهارداشــت: در 6دوره قبلــی رويداد های 
استارت آپی كه باحمايت اين شــركت برگزارشده،با 
ارزش ريالی بیــش از 7۰ میلیارد ريال قــرارداد ،بین 
شركت های ارائه دهنده استارتاپ با واحد های صنعتی 

منعقد شده است.
وي در ادامه با اشاره به فعالیت های فن بازار منطقه ای 
فارس و حمايت های اين شــركت و ســازمان صنايع 

كوچک و شهرك های صنعتی ايران از توسعه فناوری 
در واحد های صنعتی، گفت: بــا فعالیت اين فن بازار در 
هفتمین سال گذشته،19۰ قرارداد بازاريابی و فروش 
فناوری توسط واحد های ارائه دهنده فناوری با بخش 
صنعت و نیــز 8۰ قرار داد ســرمايه گــذاری و جذب 
سرمايه بین واحد های صنعتی و شــركت های فناور، 
در حوزه فناوری های نوين انجام شــده است و فن بازار 
فارس موفق به كســب عنوان برتر در ســه دوره ، شده 
است.. كمال زاده افزود:شــركت شهرك هاي صنعتي 
فارس همچنیــن از طرح هاي فناورانــه در واحدهاي 
صنعتي حمايــت مي كنــد. وی در ادامه با اشــاره به 

برگزاري اين رويداد استارتاپي با اشاره به حضور برخط 
اساتید دانشگاه و شــركت های دانش بنیان از سراسر 
كشور از طريق فضای مجازی در اين رويداد، گفت: در 
اين رويداد شتابی بیش از ۲۰ استاد دانشگاه و شركت 
فناور آمادگی خود را برای رفع نیــاز صنايع كوچک و 

متوسط استان اعلام كردند.
كمال زاده افــزود: از يک ماه پیش فرايند شناســايی 
نیازهای صنايع كوچک و متوسط استان در ۳1 محور 
آغاز و فهرســت اين نیازها به شركت های دانش بنیان 

دانشگاه ها و هسته های فناور برای بررسی ارسال شد.
معاون صنايع كوچک شــركت شــهرك هاي صنعتي 
فارس ، تقويــت ارتباط صنعت و دانشــگاه را از اهداف 
برگزاری اين رويداد برشــمرد و گفت: صنايع غذايی، 
بسته بندی، گیاهان دارويی و بهداشــتی، نفت، گاز و 
پتروشیمی، صنايع شیمیايی و فلزی از محورهای اين 

رويداد شتابی بود.
كمــال زاده افزود: پــس از اين رويداد جلســات رفع 
نیازهای فناورانه با حضور اساتید دانشگاه و شركتهای 
دانش بنیــان در واحدهای صنعتــی متقاضی برگزار 

خواهد شد.

شیراز

اصفهان -مريم مومنی   نشســت تعاملی 
مديران عامل و معاونین شركت های ذوب 
آهن اصفهان و فــولاد مباركــه اصفهان با 
رويکرد عملیاتی درجهت افزايش همکاری 
در حوزه های مختلف تولیــد ، تامین مواد 
اولیه ، سرمايه گذاری و  سه شنبه 17 اسفند 

ماه در ذوب آهن برگزار شد.
در اين نشســت، مهندس ايــرج رخصتی 
سرپرســت مديريت عامل ذوب آهن گفت : 
همکاری و تعامل ذوب آهن با فولاد مباركه 
برای ايــن دوشــركت كه در يــک منطقه 
جغرافیايی قرار دارند به يک ضرورت تبديل 
شده اســت و اين ســازمان ها نبايد فرصت 
افزايــش همکاری در ســطوح مختلف را از 

دست بدهند .
وی افــزود : رويکــرد ذوب آهــن اصفهان 
اســتفاده حداكثری از ظرفیت های داخلی 
و همچنین پتانسیل های موجود در كشور 
اســت و در اين راســتا آمادگی كامل داريم 
تا در حــوزه های مختلف بــا مجتمع فولاد 

مباركه همکاری كنیم .
رخصتــی اظهار داشــت : بیانیــه گام دوم 

انقلاب كه دســتورالعمل اقتصادی كشور 
نیز هســت ، ضرورت تغییر نگــرش را می 

طلبد و بر ايــن مبنا نبايد اجــازه دهیم كه 
ظرفیت های خالــی تولید معطــل بماند . 

لذا همــکاری و تعامل ذوب آهــن با فولاد 
مباركه در راستای اســتفاده از اين ظرفیت 

ها اهمیت ويژه ای دارد . محمدياســر طیب 
نیا مديرعامــل فولادمباركه نیز گفت : يکی 
از آســیب هايی كه در كل صنعت كشور با 
آن مواجه هســتیم ، عدم اتحاد ، انسجام و 
هماهنگی لازم جهت هم افزايی است . وی 
افزود : دشــمنان اين مرز و بوم كه امروز در 
جبهه اقتصادی ما را تهديد می كنند ، با هم 
متحد هستند و برای مقابله با آنها مانیز بايد 

تمام توان خود را بسیج كنیم .
مديرعامــل فولادمباركه اظهار داشــت : با 
توجه به اينکه به تدريــج و در آينده نزديک 
،شــاهد رقابت ســخت تر و نزديک تری در 
عرصه های داخلی و بیــن المللی خواهیم 
بود ، اتحــاد صنايع بزرگــی همچون فولاد 
مباركــه و ذوب آهن می توانــد مزيت های 

رقابتی اين شركت ها را افزايش دهد.
در اين جلسه مقرر شــد مباحث مشترك و 
مرتبط در حوزه هــای مختلف اعم از تولید، 
توســعه، فــروش و بازاريابــی، اقتصادی 
، مالــی و نیــروی انســانی در كمیته های 
فنی تخصصی بــا هدف بهره وری بیشــتر 

مديريتی هردو شركت پیگیری شود.

ویداد استارتاپي ارائه نیازهای فناورانه صنایع کوچک و متوسط فارس برگزارشد هفتمین ر

به مناسبت فرا رسیدن میلاد حضرت عباس )ع( و روز سقا صورت گرفت؛

تجلیل از سقایان برتر آبفای استان اصفهان

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی بوشهر:

نقش رسانه ها در جهاد تبیین باید مشخص شود

اصفهان -مريم مومنی  در مراسمی از 7 
سقای نمونه آبفای استان اصفهان در سال 

14۰۰ تجلیل شد.
اين مراســم همه ســاله به مناســبت فرا 
رســیدن میلاد حضرت ابوالفضل  العباس 
)ع( كه در تقويم ســازمانی شــركت آب 
و فاضلاب اســتان اصفهان »روز ســقا« 

نامگذاری شده است برگزار می شود.
در اين مراسم كه در مصلی امیرالمومنین 
ستاد آبفای اســتان اصفهان برگزار شد از 
محمد حســین مکارم شــاغل در سامانه 
1۲۲ ، مهران رحمت نیا شــاغل در بخش 
بهره  برداری و توســعه آب آبفای خمینی 

شهر، حســن سیاه پور شــاغل در معاونت 
بهره برداری و توســعه شــبکه فاضلاب، 
مسعود حقیقی شــاغل در معاونت مالی، 
اكبر هوازاده شــاغل در معاونــت برنامه 
ريزی و توســعه ســرمايه گذاری، جواد 
عبدالهی شــاغل در قســمت مشتركین 
آبفای ورزنه و مســعود جعفری شاغل در 
معاونت منابع انسانی و تحقیقات به عنوان 

سقايان برتر تقدير به عمل آمد.
معاون مالی و پشــتیبانی آبفای اســتان 
اصفهان در اين مراســم، سقايت را ويژگی 
بســیار بزرگی برای كاركنان آبفای استان 
اصفهان برشــمرد و گفت: قــرار گرفتن 

مســیر زندگــی كاركنان شــركت آب و 
فاضلاب استان اصفهان در اين مسیر جای 
شــکرگذاری و قدردانی از خداوند متعال 

دارد.
سید محمدرضا سجادی فر افزود: كاركنان 
آبفای اســتان اصفهان همواره بــا اقتدا به 
ســقای دشــت كربلا حضرت ابوالفضل 
العباس )ع( ســعی كرده اند در اين شرايط 
ســخت خکشســالی و كم آبی، آب شرب 
سالم و پايدار مردم ســاكن در 98 شهر و 
949 روستای تحت پوشش راتامین كرده 
ودر اين راه از هیچ خدمتی فروگذار نکرده 

اند.

بوشــهر -رضا حیدری  مديركل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی بوشهر در نشست هم انديشی 
اصحاب رســانه گفت: ضعف ها و آسیب ها 

مانع از پرداختن با افق های بلند نشود
به گزارش روابط عمومی اداره كل فرهـنگ 
و ارشاد اسلامی اســتان بوشهر، نشست هم 
انديشی اصحاب رســانه بوشهر)ويژه رسانه 
های مکتــوب( با حضور مديــركل، معاون 
فرهنگی و مطبوعاتی، كارشناســان حوزه 
مطبوعــات و رســانه اداره كل فرهنــگ و 
ارشاد اسلامی، با هدف هم انديشی و تعامل 
رئیس هیــات مديــران خانــه مطبوعات، 
مديــران مســوول، نماينــدگان محتــرم 
نشــريات سراســری در اســتان بوشهر با 
توجــه بــه دســتورالعمل هــای ايمنی و 
 بهداشتی ستادی ملی پیشــگیری از كرونا

 برگزار شد.
مديركل فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان 
بوشهر در اين نشســت بیان داشت: با رسانه 
و مسائل و مشــکلات، عدم پشتیبانی ها در 
اين حوزه آشنا هســتیم و امیدواريم در گذر 
زمان اولويت ها و افق روشن طراحی شده تا 

بتوانیم سهم خود را در اين عرصه ايفا كنیم.
عبدالرحیــم افروغ با اشــاره به پشــتکار و 

همــکاری همــه فعالین اين حــوزه عنوان 
داشت: ضعف ها و آسیب ها مانع از پرداختن 

به افق های بلند در اين حوزه نشود.
وی افزود: گفتمــان در اين خصوص با هدف 
بالا بردن تعامل دوســويه و تسهیل در امور 
اين حوزه و بازگو كردن مســائل و مشکلات 

انجام می شود.
افروغ با اشــاره بــه اينکه بايد ســاختارها و 
اولويت ها شناســايی شــود، اظهار داشت: 
با گفتمان و همکاری هم فضای رســانه ای 

مطلوب به اقتضای شرايط رقم بزنیم.
افروغ در خصوص تعادل بخشــی در توزيع 
آگهی ها عنوان داشــت: بــا تعاملات انجام 
شده با دســتگاه های مربوطه توزيع آگهی 
های شركت های پتروشــیمی، نفت و گاز، 
شهرداری و دادگستری ها از سمت اداره كل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان بوشهر انجام 
شود تا هیچ آگهی خارج از قاعده انتشار داده 

نشود.
وی در خصوص تعادل بخشی در اختصاص 
آگهی ها اظهار داشــت: میزان توزيع آگهی 

ها از طريقه سامانه قابل رصد می باشد.
مديركل فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان 
بوشــهر گفت: برای حركت به ســمت جلو 

و رســیدن به پیشــرفت ايجاد هم افزايی، 
همراهی رســانه ای و تعیین نقشــه راه در 

استان ضروری است.
عبدالرحیم افروغ در نشســت هم انديشی 
رسانه های استان بوشــهر افزود: حتی وقتی 
ساختار منظم، منســجم و شاخصی نداشته 
باشیم اما برای حركت روبه جلو بايد يک هم 

افزايی و همراهی داشته باشیم.
وی تاكید كرد: برای حركت به ســمت جلو 
بايد راهی كه تاكنون طی كرده و مسیر پیش 
رو را واكاوی و با اصلاح نقاط ضعف و تقويت 
نقاط قوت خود گام در مسیر مشخص شده 

بگذاريم.
افروغ اضافه كرد: منظومــه حركتی جامعه 
رســانه ای، ســهم رســانه ها و خبرنگاران 
اســتان فارغ از هر ديدگاه و سلیقه سیاسی 
بــرای اعتلای ايران اســلامی و برداشــتن 
 گام هــای بعــدی در ايــن مســیر بايــد 

مشخص باشد.
وی ادامه داد: مسئولیت جامعه رسانه ای در 
مقابل مســائل موجود در جامعه چیست آيا 
اين حق را داريم در مسیری گام برداريم كه 
برون داد آن گسترش آسیب های اجتماعی 

شود.

وی تاكید كرد: در شــرايطی كه رهبر معظم 
انقلاب بر مســاله جهاد تبیین تاكید دارند 

وظیفه رسانه ها بايد مشخص باشد.
افروغ گفــت: آيا جهاد تبیین بــه معنی اين 
است كه در مقابل فلان نگرش سیاسی حاكم 
بايد ســکوت كرد و ســلیقه های مختلف و 
نگاه های اجتماعی را كنار گذاشــت؛ به طور 
قطع اين طور نیست چون جامعه به تضارب 

آراء و آزاد انديشی اعتقاد دارد.
وی تاكیــد كرد: نقــش رســانه ها در جهاد 

تبیین بايد مشخص شود.
مديركل فرهنگ و ارشــاد اســلامی استان 
بوشــهر گفت: گِله های رســانه، ضعف ها، 
تنگناها و نبود پشــتیبانی ها را می شناسم 
و تلاش ما اين اســت اين كمبودهــا مانع از 

پرداختن به اين افق بلند نشود.
وی تاكید كرد: هیچ كدام از اين مشــکلات 
نبايد مانع از حركت بلند رســانه ای استان 
بوشــهر كه افق آن يک میلیون و ۲۰۰ هزار 
نفر و شايد بیشتر طراحی شــده باشد بلکه 
بايد بــا ارائه كاری خوب كشــورهای حوزه 

خلیج فارس را متاثر كنیم.
افروغ اضافه كرد: فارغ از همه ســلیقه ها حد 
ما ايران و حفظ شــان و جايگاه كشور و دوم 

شرع است كه بايد مورد توجه قرار گیرد.
وی يادآور شــد: بايد اولويت های رسانه ای 
و ســاختارها مشخص باشــد و به كمک هم 
مســائل، مشــکلات و گره های رســانه ای 

استان باز شود.
گفتنی اســت كه در اين نشســت نشريات 
مردم جنوب، پیام عســلويه، اقتصاد مردم، 
ايرنا، بیرمــی، پیغام، جوان، بوشــهری ها، 
جنوب امروز، بامداد جنوب، ســراج ساحل، 
عصر بوشــهر و درياكنار حضور داشــتند و 
مسائلی از قبیل مشــکلات نشريات، تمديد 
و صدور پروانه، مشــکل نبود چاپخانه برای 
چاپ نشــريات اســتان، برگزاری جلسات 
توجیهی، يارانه مطبوعات و رســانه، صدور 
بخش نامه ها و مجوز ها، هنركارت اصحاب 
رســانه، عضويــت در صنــدوق هنرمندان 
اصحاب رســانه، تقدير و شناسايی اصحاب 
فعال رسانه و مطبوعات، بحران مالی، خريد 
كاغــذ، مشــکلات بیمه و حقــوق اصحاب 
رســانه، توزيع مناســب آگهی هــا، مکان 
مناســب برای خانه مطبوعات، مشــکلات 
خبرنــگاران اســتان پرداختند و بــه بیان 
راهکارهايی در خصوص مرتفع شــدن اين 

موارد پرداختند

سرزمین
روزنامه سراسری صبح ایران
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مديركل بیمه سلامت استان:

ونیکی صادر  ۹۹.۹ درصد نسخ گلستان به صورت الکتر
می شود

گرگان- مهناز محمدزمانی مديركل بیمه سلامت گلستان گفت كه 99.9 
درصد نسخ بیمه ســلامت گلســتان به صورت الکترونیکی صادر می شود.
سید محمد حسینی،در نشست خبری با اصحاب رسانه گلستان اظهار كرد: 
طرح شهید عباسی در 4۰ منطقه كم برخوردار گلستان برای پوشش رايگان 
بیمه سلامت ابلاغ شده اســت.مديركل بیمه سلامت گلســتان افزود: اين 
طرح با همکاری دفاتر تسهیل گری اجرا شده و از گرگان و در محله افسران و 
انجیراب آغاز شد و به منطقه اوزينه رسید و آمار مناطق از استانداری گلستان 
اخذ خواهد شــد.وی بیان كرد: 1۰ هزار و ۵18 نفر در اين طرح تاكنون بیمه 
شده كه از اين تعداد سه هزار و ۵14 بیمه سلامت همگانی و هفت هزار و چهار 
نفر هم تحت پوشش بیمه روستايی قرار گرفتند.حسینی در خصوص نسخه 
الکترونیکی هم گفت: 99.9 درصد نسخ گلستان به صورت الکترونیکی صادر 
می شود. طبق گفته مديركل بیمه سلامت گلستان يک میلیون و 18۵ هزار 
نفر در گلستان تحت پوشش بیمه سلامت هستند و دفترچه های آنها تا خرداد 
14۰1 تمديد شده اســت. وی گفت: بیماران اوتیسم، خدمات توانبخشی و 
خدمات ناباروری تحت پوشش بیمه سلامت قرار گرفته است.حس ينی ادامه داد: 

هزار و 1۰۰ مركز طرف قرارداد بیمه سلامت برای نسخ الکترونیکی وجود دارد.

فرمانده انتظامی گرگان خبرداد؛

دستگیری عامل قطع درختان در »قرق« گرگان
گرگان- مهناز محمدزمانی فرمانده انتظامی گرگان از دســتگیری عامل 

قطع درختان در شهر قرق خبرداد.
به گزارش خبرنگار تصاويری از قطع درختان در جنگل قرق در فضای مجازی 

منتشر شد كه بازتاب زيادی داشت.
در پی اين عمل، نیروی انتظامی گرگان خبر از دستگیر عامل اين اتفاق داده 

است.
فرمانده انتظامی گرگان در اين خصوص با اشــاره به انتشار كلیپی در فضای 
مجازی مبنی بر قطع و غارت درختان حاشــیه جنگل قرق، گفت: به محض 
دريافت گزارش وقوع حادثه، موضوع به صورت ويژه در دســتور كار مأموران 

انتظامی پاسگاه قرق قرار گرفت.
سرهنگ علی تجری ادامه داد: مأموران بلافاصله متهم سابقه دار را شناسايی و 
دستگیر كردند. وی با بیان اينکه خودروی مورد نظر توقیف و پاركینگ منتقل 
شــد، در مورد ارتباط متهمان با چند مورد قطع درختان در كنار جاده ها هم 

گفت كه موضوع در دست بررسی است

اهدای اعضای بانوی خوزستانی به 3 بیمار جانی 
دوباره بخشید

اهواز -محمد مجدم   در بخش پیوند بیمارستان گلستان اهواز دو كلیه و كبد 
مرحومه الهام افتخارزاده بانوی خوزستانی اهل شهرستان دزفول كه متاسفانه 
دچار مرگ مغزی شده بودند با رضايت و اقدام خیرخواهانه خانواده ايشان به 

سه بیمار نیازمند پیوند زده شد.
به لطف گســترش فرهنگ حیاتبخش اهدای عضو در اســتان خوزستان و 
مشــاركت خیرخواهانه مردم، پیوند امروز بیست و ششمین اهدای عضو در 

استان خوزستان در سال 14۰۰ میباشد.

همکاری عملیاتی ذوب آهن اصفهان و فولاد مبارکه با 
ویکرد جدید ر

اصفهان-مريم مومنی نشست تعاملی مديران عامل و معاونین شركت های 
ذوب آهن اصفهان و فولاد مباركه اصفهان با رويکرد عملیاتی درجهت افزايش 
همکاری در حوزه های مختلف تولید ، تامین مواد اولیه ، سرمايه گذاری و ... در 

ذوب آهن برگزار شد.
در اين نشســت، مهندس ايرج رخصتی سرپرست مديريت عامل ذوب آهن 
گفت : همکاری و تعامــل ذوب آهن با فولاد مباركه برای اين دوشــركت كه 
در يک منطقه جغرافیايی قرار دارند به يک ضرورت تبديل شــده است و اين 

سازمان ها نبايد فرصت افزايش همکاری در سطوح مختلف را از دست بدهند .
وی افزود : رويکرد ذوب آهن اصفهان اســتفاده حداكثــری از ظرفیت های 
داخلی و همچنین پتانسیل های موجود در كشور است و در اين راستا آمادگی 

كامل داريم تا در حوزه های مختلف با مجتمع فولاد مباركه همکاری كنیم .
رخصتی اظهار داشت : بیانیه گام دوم انقلاب كه دستورالعمل اقتصادی كشور 
نیز هست ، ضرورت تغییر نگرش را می طلبد و بر اين مبنا نبايد اجازه دهیم كه 
ظرفیت های خالی تولید معطل بماند . لذا همکاری و تعامل ذوب آهن با فولاد 

مباركه در راستای استفاده از اين ظرفیت ها اهمیت ويژه ای دارد .
محمدياسر طیب نیا مديرعامل فولادمباركه نیز گفت : يکی از آسیب هايی كه 
در كل صنعت كشور با آن مواجه هستیم ، عدم اتحاد ، انسجام و هماهنگی لازم 

جهت هم افزايی است .
وی افزود : دشمنان اين مرز و بوم كه امروز در جبهه اقتصادی ما را تهديد می 
كنند ، با هم متحد هستند و برای مقابله با آنها مانیز بايد تمام توان خود را بسیج 

كنیم .
مديرعامل فولادمباركه اظهار داشــت : با توجه به اينکه به تدريج و در آينده 
نزديک ،شــاهد رقابت ســخت تر و نزديک تری در عرصه های داخلی و بین 
المللی خواهیم بود ، اتحاد صنايع بزرگی همچون فولاد مباركه و ذوب آهن می 

تواند مزيت های رقابتی اين شركت ها را افزايش دهد.

وگاه های مقیاس کوچک در دستور کار  توسعه نیر
شهرک های صنعتی البرز قرار گرفت

مدير عامل شركت شهرك های صنعتی البرز اعلام كرد : توسعه نیروگاه  كرج 
های تولید برق و حرارت همزمان در مقیاس كوچک با اســتفاده از ظرفیت 

بخش خصوصی و سرمايه گذاران در دستور كار اين استان قرار گرفته است.
»حمید رضا عقاب نشین«افزود:  در راستای توسعه نیروگاه های تولید برق 
و حرارت همزمان)CHP( در شهرك های صنعتی البرز يک قطعه زمین به 
مســاحت هفت هزار و ۲۰۰ متر مربع در شهرك صنعتی كوثر و هفت قطعه 
زمین  به  مســاحت ۲۰ هزار و 6۰۰  متر مربع با مشخصات فنی و دسترسی 
مناسب به پست و سرخط های فشار متوسط به ساخت نیروگاه های مقیاس 
كوچک در شهرك صنعتی امید البرز اختصاص يافته و به متقاضیان واگذار 

می شود. 
وی اضافه كرد:  اكنون در شهرك صنعتی اشتهارد ۲ نیروگاه با ظرفیت های 
اسمی ۲۵ و 6 مگاوات فعال بوده و  احداث يک نیروگاه جديد نیز  با ظرفیت 1۲ 

مگاوات از سوی بخش خصوصی در حال پیگیری است. 
عقاب نشین گفت: همچنین يک نیروگاه ۲۵ مگاواتی توسط بخش خصوصی 
احداث و در حال بهره برداری است. وی ادامه داد: در شهركهای صنعتی دولتی 
استان به عنوان مشوق و در راســتای حمايت از سرمايه گذارانِ نیروگاه های 
CHP به ازاء تولید هر مگاوات برق، 1۰۰ متر مربع عرصه صنعتی تا ســقف 
۲ هزار متر مربع به شــرط بهره برداری ظرف مدت 18 ماه به صورت رايگان 

اختصاص می يابد.
بیش از ســه هزار و ۵۰۰ واحد تولیدی و صنعتی در البرز مشغول به فعالیت 

هستند.

سرزمین
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وزیر نفت:

وصول درآمدهای نفتی و گازی ۲.۵ برابر شد

خریــدار  وزیــر نفت بــا تأکیــد بــر اینکه 
گشــایش های بین المللــی نباید مانعــی برای 
استفاده از ظرفیت داخلی باشــد، گفت: در سال 
1400، وصــول درآمدهــای نفــت و میعانات، 
فرآورده هــای نفتــی، محصولات پتروشــیمی 
و خالــص گاز صادراتــی 2.5 برابــر شــده و در 
موضــوع گاز این رقم بــه ۳.5 تا 4 برابر رســیده 
اســت. نشســت فصلی، گزارش گیری طرح های 
احــداث پالایشــگاه ها و پتروپالایشــگاه های 
دارای مجوز قانونــی حمایت از توســعه صنایع 
پایین دســتی نفت خــام و میعانــات  گازی بــا 
اســتفاده از ســرمایه گذاری مردمی بــا حضور 
»جواد اوجی« وزیر نفت، »هوشنگ فلاحتیان« 
معاون برنامه ریزی وزیر نفت، »جلیل ســالاری« 
مدیرعامــل شــرکت ملــی پالایــش و پخش 
فرآورده های نفتــی و مدیــران طرح ها در محل 

ساختمان مرکزی وزارت نفت برگزار شد.
اوجی در این نشست ضمن بررسی مورد به مورد 
پیشــرفت پروژه های بهینه ســازی پالایشــی و 
پتروپالایشی و دلایل تأخیر بعضی از این پروژه ها، 

راهکارهایی برای حل مسائل ارائه کرد.

وی از اعلام خبرهای خوب برای تســهیل اجرای 
طرح هــای پالایشــی و پتروپالایشــی در آینده 
نزدیک خبــر داد و افــزود: در همیــن زمینه با 
رایزنی هایی که با هیئت دولت داشــتیم، امکان 
ارائــه تســهیلات از محل صندوق توســعه ملی 
فراهم شده اســت.وزیر نفت به تأکید مقام معظم 
رهبری درباره ظرفیت پالایشی کشور، همچنین 
پافشــاری و پیگیری دولت، مجلــس و صندوق 
توسعه ملی برای تسهیل ســرمایه گذاری در این 
حوزه اشاره و تصریح کرد: برای پیشبرد طرح های 
پالایشی و پتروپالاشی وزارت نفت از هیچ کمکی 
دریــغ نمی کند.اوجی بــه افزایش چشــمگیر 
درآمدهای کشور از بخش نفت اشاره کرد و  افزود:  
در سال 1400، وصول درآمدهای نفت و میعانات، 
فرآورده های نفتــی، محصولات پتروشــیمی و 
خالص گاز صادراتی 2.5 برابر شــده و در موضوع 

گاز این رقم به ۳.5 تا 4 برابر رسیده است.
وی ایــن توفیق هــا را مایه پیشــرفت در مواضع 
سیاسی کشور خواند و اظهار کرد: افزایش وصول 
درآمدها دســت مذاکره کننــدگان را در وین باز 
گذاشــته اســت.وزیر نفت از احتمال وقوع توافق 

در مذاکرات وین یاد کــرد و  ادامه داد: این موضوع 
می تواند گشــایش هایی را برای کشــور به همراه 
داشته باشــد، اما با توجه به شرایط بین المللی که 
همه شاهد آن هستیم، مشخص نیست گشایش ها 
چقدر تداوم داشــته باشــد و بر همین اساس باید 
از فرصت پیش آمده نهایت بهــره را ببریم.اوجی 
با بیان اینکه شــرایط اســتفاده از گشایش های 
بین المللــی نباید جایگزیــن فرصت های داخلی 
شود، تصریح کرد: الحمدالله ظرفیت های داخلی 
خوبی در این ســال ها فراهم شده است و نباید این 
فرصت ها قربانی گشــایش های بین المللی شود.

وی با بیان اینکه وزارت نفت در قبال امتیازهایی 
که برای تســهیل توســعه طرح های پالایشی و 
پتروپالایشــی از هیئت دولــت دریافت کرده، 
برنامه هایــی را ارائه داده اســت، افزود: مجریان 
این طرح هــا باید برای به  نتیجه رســیدن هرچه 
ســریع تر طرح هــا تــلاش کننــد و در صورت 
تطابق نداشــتن پیشــرفت طرح ها با برنامه های 
ارائه شــده، امکان ســلب امتیازات، تسهیلات و 
معافیت هایی که برای آنها در نظر گرفته شــده، 

وجود دارد.

با »کاپ کارت« سقف خریدتان را بالا ببرید
ارائه تســهیلات ارزان قیمت به اشــخاص از جمله خدمات بانکی است 
که همواره میان اقشــار مختلف جامعه محبوبیت زیادی داشــته و در 
موارد بســیاری از خرید لوازم خانگی تا پرداخت هزینه های ضروری و 
پیش بینی نشده کاربردهای فراوانی دارد. در این راستا، بانک پاسارگاد 
با هدف حمایت از مصرف کنندگان کالا و خدمات و آسان کردن فرایند 
دریافت این نوع تســهیلات، طــرح »کاپ کارت« را طراحــی و ارائه 
نموده اســت. در ادامه این مطلب با این خدمت و شــرایط برخورداری 
از آن بیشتر آشنا خواهیم شد.تسهیلات خُرد در نظام بانکی در راستای 
حمایت از مصرف کنندگان و تقویت قدرت خرید آن ها اعطا می شــود و 
از این روی کارت اعتباری به عنوان یکــی از ابزارهای اصلی اعطای این 
نوع تسهیلات همیشه در بین مشــتریان پرطرفدار بوده است. اعطای 
تســهیلات خرد در قالب کارت اعتباری ســبب می شــود تا مشتریان 
دست رســی ســریع تری به منابع مالی لازم در قالب اعتبار خرید کالا 
و خدمات داشته باشــند و بانک ها نیز با اطمینان بیشــتر و روال اداری 

ساده تری بتوانند تسهیلات مدنظر مشتریان را فراهم کنند.
طرح »کاپ کارت« )کارت اعتباری پاســارگاد(، بر مبنای اعتبارسنجی 
هوشمند مشتریان و در راستای گســترش هرچه بیشتر سطح مراودات 
ایشــان با بانک پایه ریزی شده اســت. در این طرح پس از بررسی امتیاز 
محاسبه شده برای سپرده های مشمول مشــتریان متقاضی، در صورت 
احراز شــرایط اعتبارســنجی تســهیلاتی در چارچوب عقد مرابحه و 
در قالب کارت اعتباری توســط شعبه به ایشــان اعطا می شود. در حال 
حاضر ایــن طرح کلیه مشــتریان حقیقــی بانک پاســارگاد که دارای 
ســپرده های ســرمایه گذاری کوتاه مدت عادی یا قرض الحسنه جاری 
هســتند را در بر می گیرد.متقاضیان جهت بهره منــدی از مزایای طرح 
فوق، می توانند پس از ثبت درخواســت خود از طریــق برنامه کاربردی 
)اپلیکیشن( بانکداری دیجیتالی بانک پاســارگاد با نام »ویپاد«، جهت 
اعتبارسنجی و بررسی شرایط خود به شعبه عامل مراجعه نمایند تا پس 
از گذشت حداقل ۳ماه از ثبت درخواســت و احراز شرایط اعتباری لازم، 
تسهیلات در قالب کارت اعتباری به متقاضیان تعلق گیرد.نحوه محاسبه 
امتیاز جهت برخــورداری از این طرح بدین صورت اســت که به ازای هر 
1،000،000ریال از »حداقل موجودی روزانه« ســپرده های مشــمول 
مشتریان از زمان »ثبت درخواســتِ دریافت تسهیلات« از طریق برنامه 
کاربردی )اپلیکیشــن( ویپاد یک امتیاز در نظر گرفته می شود. درنهایت 
پس از حداقل ۳ماه تا حداکثر یک  ســال، امتیاز تجمیعی ســپرده های 
مشمول مشتریان ملاک اعتبارســنجی برای دریافت تسهیلات خواهد 
بود.لازم به توضیح است که حداقل مبلغِ تسهیلات اعطایی به مشتریان 
در قالب این طرح 100میلیون ریال و حداکثر مبلغ 2میلیارد ریال است. 
البته باید توجه داشــت، از آنجا که مجموع اعتبار قابل تخصیص از سوی 
شــبکه بانکی کشــور به هر مشــتری در قالب کارت اعتباری، حداکثر 
2میلیارد ریال اســت، تخصیص اعتبــار در قالب طــرح »کاپ کارت« 
)کارت اعتباری پاسارگاد( نیز با رعایت این محدودیت لحاظ خواهد شد.

شایان ذکر اســت، نرخ های سود بازپرداخت تســهیلات کارت اعتباری 
در ازای امتیازهای کسب شده از ســپرده قرض الحسنه جاری مشتری، 
متناسب با ضریب اعطای تســهیلات و با توجه به شــرایط درخواستی 
ایشان 12، 15 و 18درصد ســالیانه و در ازای امتیاز کسب شده از سپرده 
ســرمایه گذاری کوتاه مدت عادی، 15 و 18درصد سالیانه در نظر گرفته 
خواهد شــد. هم چنین مهلت بازپرداخت این تسهیلات به صورت یکجا 
حداقل ۳ماه و حداکثر یک سال و در صورت بازپرداخت اقساطی حداقل 
12 ماه و حداکثر ۳6 ماه تعیین شده اســت.برای دریافت و نصب برنامه 
کاربردی )اپلیکیشن( ویپاد می توانید به فروشگاه های مجاز اپلیکیشن، 
وب سایت بانک پاسارگاد به نشــانی www.bpi.ir یا وب سایت ویپاد به 

آدرس www.wepod.ir مراجعه کنید. 

پاسارگاد
نوید رئیس هیات مدیره به سهامداران و بیمه گذاران سرمد

 منتظر تغییرات بزرگ در خدمت رسانی باشید
احمد فاضلی، رئیس هیات مدیره بیمه ســرمد گفت: به بیمه گذاران و 
سهامداران شرکت اطمینان می دهم که روند خدمت رسانی شرکت در 
آینده نزدیک برای تمامی افرادی که از خدمات بیمه ســرمد استفاده 

می کنند، تغییر می کند و این تغییر محسوس خواهد بود.
به گزارش روابط عمومی بیمه ســرمد، مجمع عمومــی فوق العاده این 
شــرکت به منظور تصمیم گیری در خصوص افزایش ســرمایه از مبلغ 
250 میلیارد تومان به 750 میلیارد تومان، به ریاســت احمد فاضلی، 
رئیس هیات مدیره و یعقوب رشــنوادی، مدیرعامل ســرمد با حضور 
ســهامداران، نمایندگان بیمه مرکزی، سندیکای بیمه گران و سازمان 

بورس برگزار شد.
در ابتدای این جلســه، احمد فاضلی، رئیس هیات مدیره بیمه ســرمد 
با خطاب قرار دادن ســهامداران شرکت، گفت: بیمه ســرمد در نیمه 
ابتدایی سال 1400 شرایط مناسبی نداشت، اما در حال حاضر به ثبات 
رسیده و در مسیر رشــد و توســعه ای که مورد انتظار است قرار گرفته 
است. به سهامداران اطمینان می دهم که شرکت بیمه سرمد، در آینده 

نزدیک با شرایط بسیار خوبی روبرو خواهد شد.
وی خاطرنشــان کرد: بیمه سرمد، در گذشــته از پتانسیل های بسیار 
زیادی کــه دارد به خوبــی بهره برداری نکرده اســت، امــا تیم جدید 
مدیریتی در تلاش اســت که این اتفاق رخ دهد و امروز ما تا حدودی به 

این خواسته نزدیک شده ایم.
فاضلی این نوید را هم به ســهامداران شــرکت دارد که »با وجود اینکه 
صورت های مالی 6 ماهه و 9 ماهه شرکت زیان را نشان می دهد، اما این 

امید وجود دارد که پایان سال به سودآوری برسد.«
رییس هیات مدیره شــرکت بیمه ســرمد، تصریح کرد: تیم مدیریتی، 
جایگاه بیمه سرمد را بســیار بالاتر از شــرایط فعلی می داند و با وجود 
پشتوانه بزرگی مانند بانک صادرات ایران، باید این شرکت بیشتر و بهتر 
رشد کند. تردید نداشته باشــید که بیمه ســرمد هر روز بهتر از دیروز 
خواهد بود و شــرایط و نشــانه های این موفقیت در مجموعه احساس 
می شــود.فاضلی نویدی هم بــه بیمه گذاران این شــرکت داد و گفت: 
آنگونه که در شــان بیمه گذاران شــرکت اســت به آنها خدمت رسانی 
نکرده ایم، اما به بیمه گذاران و مشتریان عزیز اطمینان می دهم که روند 
خدمت رســانی ما در آینده نزدیک برای تمامی افــرادی که از خدمات 
بیمه سرمد استفاده می کنند، تغییر خواهد کرد و این تغییر محسوس 
خواهد بود.وی افزود: به زودی خســارت ها به صــورت الکترونیکی و با 
ســرعت، به زیان دیدگان پرداخت خواهد شد و توســعه مراکز درمانی 
طرف قرارداد شــرکت در دســتور کار قرار گرفته تــا بتوانیم خدمات 

بهتری به بیمه گذاران ارائه دهیم.
رییس هیات مدیره شرکت بیمه ســرمد، با اشاره به اینکه اکنون سرمد 
وارد یک رقابت جدی شده است، افزود: ارتقای شرکت، جزو تصمیمات 
مهم هیات مدیره و تیم اجرایی شرکت اســت و باید به صورت جدی و 
در یک زمان کوتاه، موفقیت های شرکت را به ســهامداران خود اثبات 

کنیم.
در ادامه جلسه، یعقوب رشــنوادی، مدیرعامل بیمه ســرمد با قرائت 
گزارش افزایش سرمایه شــرکت، گفت: امیدواریم که با هوشمندی و 
هوشیاری که در تیم مدیریتی جدید شرکت وجود دارد و با بهره گیری 
از ســرمایه انســانی ارزشــمندی که داریم و همچنین پتانســیل و 
ظرفیت های قابل توجه سهامدارن شرکت، پاســخ مناسبی به اعتماد 

سهامداران بدهیم و منافع ذی نفعان را به نحو احسن تامین کنیم.
وی، با اشــاره به برنامه افزایش ســرمایه شرکت بیمه ســرمد، افزود: 
افزایش ســرمایه شــرکت برای افزایش توانگــری و همینطور ترمیم 

ساختار مالی آن است. 

سرمد

ایمن سازی کانال آب نصیرآباد انجام خواهد شد 
برگزاری آیین روز درخت و درختکاری

در شهر باغستان 

شمسایی سرپرست شهرداری باغستان:

بازسازی نقاط آسیب دیده پل بادامک در دستور کار است

سرپرست  شمسایی  محمدرضا 
اشاره  با  باغستان  شهرداری 
آب  کانال  ایمن سازی  طرح  به 
آب  شرکت  همکاری  با  نصیرآباد 
منطقه ای به منظور پیشگیری از 
آسیب دیده  نقاط  گفت:  حوادث، 
پل بادامک توسط معاونت فنی و 
عمرانی بازسازی و ترمیم خواهد 

شد.

مدیریت  با  مرتبط  مباحث  افزود:  وی 
و  سازمان ها  تمام  آمادگی  و  بحران 
و  مقابله  برای  شهرداری  واحدهای 
مدیریت مخاطرات و مشکلات مختلف 
از جمله مهم ترین وظایف شهرداری ها 

است.
شمسایی ادامه داد: ایمن سازی کانال آب 
نصیرآباد با همکاری شرکت نگهداری و 
بهره برداری آب منطقه ای و شهرداری 
باغستان با طرح پوشش اصولی کانال 
از  پیشگیری  جهت  دیوار  نصب  یا  و 
حوادث در محدوده مسکونی در دستور 

کار قرار دارد.
با اشاره  سرپرست شهرداری باغستان 
ترمیم  خصوص  در  برنامه ریزی  به 
نقاط آسیب دیده پل بادامک، بیان کرد: 
و  انبارها  و  ساختمان ها  خصوص  در 
همکاری  با  خطرآفرین  کارگاه های 
و  فنی  معاونت  و  آتش نشانی  سازمان 
شهرسازی اقدام خواهد شد. وی ادامه 
و  حریم  ساماندهی  خصوص  در  داد: 
بستر رودخانه ها و پیشگیری از تصرفات 
غیرقانونی و در راستای ایجاد فضای سبز 
و تفرجگاه عمومی با همکاری شرکت 
آب منطقه ای استان تهران در محدوده 

رودخانه  و  به سمت دهشاد  نصیرآباد 
بادامک طرح مورد نظر پس از بازدید 
بر اساس انعقاد تفاهم نامه مشترک بر 

اساس فاز بندی انجام خواهد گرفت.
توجه  با  گفت:  پایان  در  شمسایی 
اسکمان،  به  دهشاد  جاده  آبگرفتگی 
مقرر شد اداره راهداری و حمل و نقل 
عنوان  به  شهریار  شهرستان  جاده ای 
ارائه  و  بررسی  با  شد  مقرر  متولی 
باغستان  شهرداری  همکاری  با   طرح 

اقدام کند.

تداوم برخورد مجموعه 
مدیریت شهری باغستان 

با متصرفان حریم رودخانه ها
سرپرست  شمسایی  محمدرضا 
تداوم  به  اشاره  با  باغستان  شهرداری 
شهری  مدیریت  مجموعه  برخورد 
بستر  و  حریم  تصرف کنندگان  با 

رودخانه ها، گفت: برخی افراد سودجو 
به  رودخانه ها  پرکردن حریم  به  اقدام 
منظور تصاحب و بعضا خرید و فروش 
تخلفات  قبیل  این  که  می کنند  آنها 
موجب بروز مشکلاتی از جمله ایجاد 

پرونده های قضایی می شود.
مجموعه  ویژه  اهتمام  با  افزود:  وی 
تصرفات  این  از  مورد  چند  شهرداری 
و تخلفات به ویژه در منطقه خادم آباد 
شناسایی شده است و سریعا نسبت به 
رفع تصرف و تسطیح اراضی با هماهنگی 
مقامات محترم قضائی و انتظامی دستور 

داده شد.
تصریح  باغستان  شهرداری  سرپرست 
 کرد: همچنین به جهت جلوگیری از 
تصرفات این اراضی در بستر رودخانه ها، 
طرح درختکاری و احداث پارک محله ای 
در این مکان ها در دستور کار شهرداری 

قرار خواهد داشت.

و  درختکاری  و  درخت  روز  آئین 
هفته منابع طبیعی با حضور فرماندار 
جمعه  امام  شهریار،  شهرستان 
شورای  اعضای  و  رئیس  باغستان، 
شهرداری  سرپرست  شهر،  اسلامی 
حوزه های  فرماندهان  باغستان، 
مدیران  و  معاونین  بسیج،  مقاومت 
دوستداران  شهرداری،  مسئولان  و 
طبیعت و محیط زیست، دانش آموزان 
دخترانه عزیزاله پزشکی و همچنین 
با  نصیرآباد  از ساکنین محله  عده ای 
نهال در  غرس نمادین چندین اصله 
بهار  خیابان  تاسیس  تازه  بوستان 

باغستان برگزار شد. 
سرپرست  شمسایی  محمدرضا 
مراسم  این  در  باغستان  شهرداری 
فرا  مناسبت  به  تبریک  ضمن 
تقارن  گفت:  شعبانیه  اعیاد  رسیدن 

هفته  با  شعبانیه  مبارک  اعیاد 
را  درختکاری  روز  و  طبیعی  منابع 
گرامی  و  می گیریم  نیک  فال   به 

می داریم. 
شمسایی ادامه داد: بسیاری از مسائل 
و مشکلاتی که امروزه در دنیا با آن 
مواجه هستیم ناشی از تخریب محیط 
دارند  وظیفه  همگان  و  است  زیست 
که از این مهم مراقبت نمایند. هر چه 
انسان و طبیعت بیشتر  میزان پیوند 
استانداردهای  نسبت  همان  به  شود 
شد.  خواهد  تقویت  نیز  زندگی 
است  آیندگان  برای  میراثی  درخت 
از  یکی  و  حیات  و  زیبایی  مظهر  و 
نعمت های  ثمرترین  پر  و  زیباترین 
بخش  که  است  خداوند  بیکران 
برآورده  را  انسان  نیازهای  از  مهمی 
از  نگهداری  در  باید  و همه  می سازد 

طبیعت اهتمام جدی داشته باشند تا 
 آیندگان نیز بتوانند از این نعمت بهره

 ببرند.
در  درختکاری  افزود:  ادامه  در  وی 
ایران دارای پشتوانه ای از علاقه ملی 
تاریخ نشان  و  تاریخی است  و سنت 
می دهد که ایرانیان باستان جشن های 
خاصی در این مناسبت داشتند و در 
پرداخته  درختکاری  به  این جشن ها 
به خاک و زراعت احترام می گذاشتند 
نوعی  را  درخت  کاشت  که  حدی  تا 

عبادت می  دانستند.
داشت:  اظهار  پایان  در  شمسایی 
همزمان با برگزاری این مراسم تعداد 
۴هزار اصله نهال مثمر و غیرمثمر در 
تمام محلات شهر به صورت رایگان در 
باغستان  میان شهروندان فهیم شهر 

توزیع شده است.


